
Zápis ze schůzky Rady rodičů při ZŠ Mohylová konané dne 12. března 2015 
Přítomni: 
zástupci tříd:  za 1. A - p. Toman 
                    za 1. B - p. Prouza, p. Křivánek 

za 2. A - pí. Kolářová 
za 2. B - nepřítomen 
za 3. A - nepřítomen 
za 3. B - nepřítomen 
za 4. A - p. Křivánek 
za 4. B - pí. Maťhová 
za 5. A - pí. Zobalová 
za 5. B - pí. Kolářová 

za školu: pí. ředitelka Štychová, pí. zástupkyně ředitelky Stuchlá, pí. Vandasová (ekonomka), 
                 pí. Kohoutová (jídelna) 
hosté: pí. Hanušová (webmaster) 
(Tučně jsou označeni zvolení zástupci tříd, 
  každé schůzky Rady rodičů se může zúčastnit i kdokoli z ostatních rodičů.) 
 
Program: 
Setkání Rady rodičů při ZŠ Mohylová zahájil předseda správní rady této obecně prospěšné 

společnosti, pan P. Křivánek, který uvítal přítomné a předal slovo ředitelce školy M. Štychové,  

která shromážděné rodiče informovala o chystaných akcích školy v nejbližších měsících: 

 Již v pátek 13. 3. se koná Projektový den, v jehož rámci pracují dohromady žáci 

1. až 5. ročníků, tentokrát je tématem Lidské tělo a zdraví. 

 Blíží se tradiční Velikonoční výstava, která proběhne od úterý 24. 3. do pátku 27. 3. Kavárna 

je již dostatečně zásobena přísliby mnoha buchet a dalších dobrot, ale zatím se nepřihlásilo 

dostatek rodičů ke službám v kavárně. Prosíme proto rodiče (a případně i prarodiče), zda by 

nemohli se zajištěním této akce pomoci. Stejně tak škola uvítá i další pomoc při aranžování 

výstavy od čtvrtka 19. 3. do pondělí 23. 3. 

 Na výstavě dále proběhne soutěž O nejhezčí velikonoční 3D kraslici, kraslice je potřeba 

odevzdat nejpozději v pondělí 23. 3. Během výstavy se ruší všechny kroužky, pokud nebude 

rodičům sděleno jinak (kroužky mimo budovu školu proběhnout mohou). Konečně, ve čtvrtek 

26. 3. proběhnou ještě ukázkové hodiny tříd "B", a to od 17 hodin. 

 Dne 27. 3. proběhne další tradiční akce - Noc s Andersenem, stejně jako v loňském roce 

v režii družiny. Rada rodičů schválila příspěvek ve výši max. 5 000 Kč, o který byla požádána 

na zaplacení divadelního představení, které je na tento den objednáno.  

 Nová akce se uskuteční ve středu 8. 4. (od 10 do 12 hodin), kdy se poběží Darovací běh 

konta Bariéry (Run&Help). Děti (i rodiče a prarodiče či další přátelé školy) si budou moci 

zvolit jednu ze tří tras - krátkou, střední a dlouhou, a následně za možnost na této trati 

startovat zaplatí "startovné" (10, 20 nebo 30 Kč), které se využijí jako dar. S představiteli 

Konta Bariéry bylo dohodnuto, že získané prostředky budou využity pro tlumočnické služby 

při kontaktu se školou pro Vojnarovi, což jsou neslyšící rodiče budoucí prvňačky Nely. Záštitu 

nad během převzal plážový volejbalista a olympionik pan Petr Beneš, který rovněž bude běh 

startovat. Paní ředitelka prosí rodiče (a další) o pomoc při organizaci běhu (hlídání dětí 

podél trati). 



 Ve spolupráci s Kontem Bariéry se škola účastní ještě dalšího projektu "Technologie proti 

bariérám" (Akademie programování). Díky tomuto projektu se snad podaří počítačovou 

učebnu vybavit devíti novými počítači. V této souvislosti paní ředitelka Štychová žádá 

všechny rodiče, kteří se dozvědí o obdobných zajímavých a užitečných projektech a akcích, 

kterých by se škola mohla zúčastnit (a též díky nim zlepšit vybavení čí získat finanční 

prostředky), aby ji o takových možnostech informovali. 

 V dubnu dále proběhnou konzultace, a to od 7. do 24. dubna. Rodiče mohou opět sledovat 

webové stránky svých třídy a zapisovat se na volné termíny přímo v online formulářích. 

Odpoledne za školou proběhne 3. 6., třídní schůzky 11. 6. (ve stejný den bude též Rada 

rodičů, se začátkem již od 16:30) a konečně Zahradní slavnost se uskuteční v úterý 23. 6. 

 Na letní tábor Rady rodičů v Heřmanicích u Jablonného v Podještědí se aktuálně přihlásilo 

zatím jen 9 dětí (kapacita tábora je cca 30 dětí). Termín tábora je 1. - 15. 7., kdo může, ať 

tábor propaguje a informuje o zatím volných místech. 

 Na konec srpna je opět připravován příměstský tábor s kapacitou cca 20 dětí. Přihlášky 

a podrobnější informace budou k dispozici po Velikonoční výstavě na začátku dubna, platby 

a přihlášky na tábor je pak potřeba uzavřít zhruba do konce května. 

Paní ředitelka přítomné dále informovala o dalších novinkách z chodu školy: 

 Na konci ledna proběhl zápis, kdy se potvrdil velký zájem o školu. Byly přijaty děti ze spádové 

oblasti a děti se staršími sourozenci na škole. Spolu s žáky s odkladem z loňska tím byla 

zaplněna prakticky všechna místa v budoucích dvou prvních třídách. 48 dětí nebylo přijato.  

 Ředitelka M. Štychová poděkovala paní Kolářové za posun v realizaci školní zahrady, 

ke kterému došlo díky její aktivitě. 

 Jak bylo Radou rodičů již schváleno, pro potřeby kroužků byla pořízena druhá králíkárna, 

tu nakonec ale budou obývat tři křepelky, zároveň se podařilo pořídit i nový ježčí domeček, 

v němž budou tři ježci ze záchranné stanice. Předběžně bylo projednáno též pořízení dvou 

nových dřevěných laviček, které budou rovněž umístěny na zahradě školy (spolu s již 

instalovaným stolem a dvěma lavicemi z masivního dřeva). Nákup bude definitivně schválen 

na další schůzce Rady rodičů v dubnu po zjištění ceny těchto dvou nových laviček. 

 Od března ve škole pracuje další zaměstnanec, pan Pavel, který je zodpovědný za úklid 

zahrady a částečně i budovy školy. Jeho mzdu refunduje Úřad práce v rámci programu 

pro podporu osob běžně neuplatnitelných na trhu práce, a to po dobu 1 roku. Následně 

takový člověk nemůže prostředky z tohoto programu využívat po dobu dalších nejméně 2 let. 

V této souvislosti byla na schůzce obecněji diskutována i otázka asistentek, které na škole 

působí. Obecně jde o pozice dvojího typu. První typ je asistentka, která pomáhá zejména 

konkrétnímu dítěti se zdravotním handicapem, prostředky na tuto pozici jsou hrazeny 

Magistrátem hl. m. Prahy a asistentka působí ve třídě zpravidla celých pět let. Druhým typem 

jsou pak asistenti, které financuje Úřad práce, vždy max. jeden rok. Ti musí splnit některé 

podmínky, např. být mladší 30ti let, nebo starší 50ti let, nebo být v evidenci Úřadu práce déle 

než dva roky. Škola má průběžně zájem o vhodné kandidáty a kandidátky na takové pozice. 

 



V rámci následné všeobecné diskuse bylo rozebráno několik témat: 

Úklid probíhá ve všech prostorách školu denně po skončení provozu (tzn. až po kroužcích), včetně 

každodenního vytírání. Pokud rodiče zaznamenají nějaký nedostatek v úklidu, ať prosím informují 

vedení školy. 

Toaletní papír si děti donáší na WC z praktických důvodů, když se na WC umísťovaly papíry přímo, 

byly časté případy nehospodárného zacházení, dokonce byly i celé role odhazovány do záchodové 

mísy. 

Co se týká knihovny, nové přírůstky se objevují zejména ve školní družině. Ani výhledově se nejeví 

jako reálné (vzhledem k prostorovým možnostem školy), že by knihovně byla přidělena stálá 

samostatná místnost. 

Rovněž byla zvažována možnost zřízení veřejné sbírky v rámci Rady rodičů, kdy by se z příspěvků 

hradily např. náklady úprav zahrady. P. Křivánek potvrdil, že Rada rodičů může sbírku zorganizovat, 

jde však o administrativně velmi náročnou záležitost. Sbírka se hlásí u místně příslušného krajského 

úřadu, pro bezhotovostní převody je třeba zřídit zvláštní sbírkový účet, pro výběr hotových peněz 

slouží zapečetěná kasička, kterou je možné otevřít na obecním úřadě za přítomnosti dvou zástupců 

pořadatele a jednoho zaměstnance obce. Musel by se najít člověk, který by se o takovou sbírku 

administrativně i účetně staral. Zatím se proto jeví jednodušší provést neformální dobrovolnou 

sbírku například v rámci červnové Zahradní slavnosti. Další alternativou je využití darovacích webů. 

Dále bylo diskutováno, jak postupovat s platbami za kroužky poté, co dítě přejde z jednoho kroužku 

do druhého. Jako nejjednodušší se jeví nevracet poplatek za původní kroužek (honorář lektorky či 

lektora je nezbytné vyplácet i nadále). Pro kroužky, které budou otevřeny později, se bude hradit 

pouze poměrná část poplatku (100 Kč za měsíc). Každé dítě má nárok navštívit dvě zkušební hodiny, 

poté se již platba za kroužek nevrací. 

Děti z kroužku Zumby se úspěšně zúčastnily soutěže na Kladně, jejich vedoucí se dotazovala, zda je 

možné proplatit startovné. Blíží se i účast na soutěži v Mostě, kde by bylo též velkou pomocí, pokud 

by se podařilo proplatit startovné ze zdrojů Rady rodičů a vzhledem ke vzdálenosti možná i náklady 

na dopravu. Rada rodičů schválila příspěvek 2 000,-Kč. Další detaily budou ještě projednány, ale 

obecně se k této žádosti Rada rodičů staví kladně. 

V závěru schůzky bylo připomenuto, že se nadále sbírají plastová víčka z lahví (popelnice na plasty 

umístěna před vchodem školy u školní družiny; škola dostává 3,5 Kč za kg) a papír do připravených 

kontejnerů (škola dostává 1 Kč za kg, v červnu bude vyhlášen jeden mimořádný sběr). 

Před ukončením schůzky bylo dohodnuto, že další schůzka Rady rodičů proběhne 23. 4. tradičně 

od 17 hodin. 

Zapsal: M. Prouza 


